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In uw mail d.d. 13 maart 2020 met als onderwerp ‘niet meedoen aan netwerk voor AED’s in de gemeente 
Tynaarlo’ stelt u een aantal vragen naar aanleiding van het collegebesluit om niet deel te nemen aan 
‘Hartveilig Drenthe’. Onderstaand vindt u onze reactie op deze vragen.  
Daarnaast willen wij uw veronderstelling corrigeren dat Tynaarlo de enige gemeente is die niet deelneemt 
aan ‘Hartveilig Drenthe’. De gemeente Meppel heeft aangegeven niet te zullen deelnemen. De gemeente 
Westerveld moet het voorstel op moment van schrijven (23 maart 2020) nog behandelen. De gemeente 
Assen is de gemeente die heeft aangegeven rond de zomer over het voorstel te zullen beslissen. 
 
 
1. Gemiddeld hoe vaak per jaar wordt een persoon binnen de gemeente Tynaarlo, buiten een 

zorginstelling, getroffen door een acute hartstilstand? 
 Gegevens over het netwerk van AED’s en burgerhulpverleners worden gemonitord door de 

stichting HartslagNu. Dit geldt ook voor gegevens over het gebruik van het netwerk 
(oproepen/reanimaties). Deze gegevens zijn niet beschikbaar voor gemeentes die niet de 
gevraagde financiële bijdrage leveren. Wij kunnen deze vraag dan ook niet verder beantwoorden. 

 
2.  Gemiddeld hoe vaak per jaar is dankzij een reanimatie door geoefende burgers met behulp van 

een AED een overlijden voorkomen? 
 Gegevens over het netwerk van AED’s en burgerhulpverleners worden gemonitord door de 

stichting HartslagNu. Dit geldt ook voor gegevens over het gebruik van het netwerk 
(oproepen/reanimaties). Deze gegevens zijn niet beschikbaar voor gemeentes die niet de 
gevraagde financiële bijdrage leveren.  

 
3.  In hoeveel gevallen moest u in de afgelopen vijf jaar in het kader van de WMO voorzieningen 

treffen voor mensen die na een hartstilstand en een laat op gang gekomen reanimatie 
geïnvalideerd raakten en tegen welke kosten? 
 In het sociaal domein moeten keuzes gemaakt worden over welke gegevens wel en welke 
gegevens niet worden bijgehouden. Hierbij zijn we er scherp op ons niet te veel in details te 
verliezen. In dit specifieke geval (invaliditeit na hartfalen)  worden doorgaans alleen de 
consequenties (beperkingen) na een hartstilstand besproken. Of dit al dan niet samenhangt met 
een te laat op gang gekomen reanimatie is in het kader van een voorzieningenonderzoek niet 
relevant. 
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4.  U wilt in het sociale domein in algemene zin zwaar inzetten op preventie om zo op de lange duur 

kosten te besparen. Vroeg interventie is de volgende maatregel in het beleid dat gericht is op 
kostenbesparing. Een zo kort mogelijke reactietijd bij een acute hartstilstand is zo op te vatten. 
Bent u het met ons eens dat u erg kort door de bocht gaat als u in het kader van de bezuiniging 
deelname aan het netwerk afwijst? 
Ons college heeft een weloverwogen besluit genomen over dit voorstel. Met de actuele financiële 
tekorten in het sociale domein zijn wij genoodzaakt alle voorstellen met een financiële component 
extra kritisch onder de loep te nemen en te toetsen op wettelijke kaders. AED-beleid is geen 
wettelijke taak. Wij onderschrijven het belang van een dekkend netwerk van AED’s en 
burgerhulpverleners maar zijn van mening dat het lokaal AED-beleid hier voldoende aan 
tegemoet komt door subsidie te verlenen voor burgerinitiatieven. Om te kunnen bepalen of er 
sprake is van een witte vlek zijn actuele gegevens nodig over het netwerk van AED’s en 
burgerhulpverleners.  

 
5.  Zou u uw besluit willen heroverwegen? 

Een eventuele heroverweging van dit besluit is mogelijk als helder is hoe de financiële tekorten in 
het sociaal domein aangepakt worden. 
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